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國中部生涯發展教育融入教學 教師自我檢核表
Middle School Career Development Education Integration into Teaching Teacher Self-Checklist
	領域別

Domain
	□語文（國文）領域 Language Arts (Chinese) Domain  □社會領域Social Studies Domain
□語文（英語）領域 Language Arts (English) Domain 
□語文（本土語）領域 Language Arts (Native Language) Domain
□數學領域Mathematics Domain         □健康與體育領域Health and Sports Domain
□藝術與人文領域Arts and Humanities Domain    □綜合領域 Comprehensive Domain
□自然與生活科技領域 Natural Sciences and Technology Domain

	姓名

Name
	
	任教科目

Subjects
	

	學年/學期

Academic Year
/Semester
	       學年度(Academic Year)
第      學期(Semester)
	檢核日期

Evaluation date
	         年(year)
     月(month)      日(day)

	能力領域Ι
Competence Domain Ι
	教學、輔導與研習進修
Teaching, Guidance and Professional Development

	自我檢核項目 

Items of Self-checking Guideline
	已執行
Executed
	部分執行
Partially Executed
	未執行
Not Executed
	補充
Supplement

	了解生涯發展教育議題融入九年一貫課程綱要之精神及目標

Understand the spirit and objectives of integrating career development education issues into the nine-year curriculum syllabus.
	
	
	
	

	擬定教學計畫並依計畫實施教學

Develop teaching plans and implement teaching according to the plan.
	
	
	
	

	依據教學需求設計適合的教材、教案及學生學習單

Design suitable teaching materials, lesson plans and student work sheets based on teaching needs.
	
	
	
	

	靈活運用不同教學法，恰當控制教學時間

Flexibly use different teaching methods and appropriately control teaching time.
	
	
	
	

	善用教學媒體、時事資源進行生涯教育融入教學

Make good use of teaching media and current affairs resources to integrate career development education into teaching.
	
	
	
	

	善用多元評量，診斷學習成果並改進教學

Make good use of multiple assessments to diagnose learning outcomes and improve teaching.
	
	
	
	

	掌握時機運用輔導策略對學生進行個別輔導

Make good use of tutoring strategies to provide individual guidance to students.
	
	
	
	

	瞭解學生的學習困難並實施有效的教學策略

Understand student learning difficulties and implement effective teaching strategies.
	
	
	
	

	能主動參與生涯發展教育相關進修活動，增進專業知能

Be able to actively participate in further professional development workshops related to career development education to enhance professional knowledge.
	
	
	
	

	   小計(Subtotal)
	項
item
	項
item
	項
item
	

	能力領域Π

Competence Domain Π
	本學期活動內容有效引導學生
The content of this semester’s activities effectively guides students

	□探索自己的興趣、性向、價值觀及人格特質。
  Explore your interests, aptitudes, values ​​and personality traits.
□認識工作世界的類型及其內涵。
  Understand the types and connotations of the world of work.
□瞭解自己的興趣、性向、價值觀及人格特質所適合發展的方向。
  Understand your own interests, aptitudes, values ​​and personality traits, which are suitable for your development.

□瞭解社會發展階段與工作間的關係。
  Understand the relationship between social development stages and work

□培養正確工作態度及價值觀。
  Develop correct work attitudes and values.

□學習如何尋找並運用工作世界的資料。
  Learn how to find and use information from the world of work.

□培養解決生涯問題及做決定的能力。
  Develop the ability to solve career problems and make decisions.

□瞭解教育及進路選擇與工作間的關係。
  Understand the relationship between education and career choices and work.

□發展規劃生涯的能力。
  Develop the ability to plan your career.

	其他事項
Others
	


       課程實施教師簽名(Signature of course instructor)：                     

